



5D4N 萌星玩转海陆空 + 长隆飞船乐园 (澳门/珠海)

AMAZING KID FUN + CHIMELONG
SPACESHIP PARK (MACAO / ZHUHAI)

Tour Code: HKM



Macao
澳门



China
中国



Zhuhai Aerospace Land
珠海达芬奇航空太空中心



Macao Giant Panda Pavilion
熊猫馆



Wynn Palace Cable Car
永利皇宫缆车

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Zhuhai Chimelong Spaceship Park
珠海长隆飞船乐园



Macao Grand Prix Museum
澳门赛车博物馆



Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge (Luxury Cruise Tour)
豪华船游港珠澳大桥



精简行程

第一天 启程 ✈️ 香港 🚗 珠海 (机上用餐/—/晚)

*乘坐穿梭巴士通过港珠澳大桥前往珠海

☑️ 会同古村

- 草坪下午茶 (含露营地零食)
- 小朋友们可体验穿汉服
- 体验非遗文化 (糖画或草编或皮影戏或非遗传品)

☑️ 爱情邮局赶海 (含挖沙工具)

第二天 珠海 (早/午/晚)

- ☑️ 珠海达芬奇航空太空中心
- ☑️ 果园采摘时令水果
- ☑️ 豪华船游港珠澳大桥

第三天 珠海 (早/午/—)

- ☑️ 珠海长隆飞船乐园
- ☑️ 企鹅酒店自助午餐

第四天 珠海 🚗 澳门 (早/午/—)

- ☑️ 熊猫馆
- ☑️ 赛车博物馆
- ☑️ 永利皇宫缆车

第五天 澳门 ✈️ 回程 (早/—/机上用餐)



✓ 4早餐/3午餐/2晚餐

风味餐：

- ★ 珠海晚餐-粥底火锅
- ★ 珠海午餐-广式点心风味餐
- ★ 珠海晚餐-海鲜风味餐
- ★ 珠海午餐-企鹅酒店自助午餐
- ★ 珠海早餐-飞船酒店自助早餐
- ★ 澳门午餐-澳门葡国风味餐



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 珠海铂顿酒店或同级 x2晚
- ✓ 珠海长隆飞船酒店或同级 x1晚
- ✓ 澳门骏龙酒店或同级 x1晚

观光景点：

澳门

- ◆ **熊猫馆** - 澳门大熊猫馆位于路环石排湾郊野公园内，建筑占地约3,000平方米，整个建筑利用现有的地形结合建筑的特性进行设计，依山而建，呈扇形的分布。馆内设有两个面积各约330平方米的室内活动区和一个面积约600平方米的室外活动场，以供大熊猫活动之用。室内活动场地的旅客参观区设有两条高低分布的观光廊道，可以同时接待两股参观的人流，增加接待能力。而为了大熊猫的生活需要，馆内还设有大熊猫的后勤中心，包括兽舍、竹子清洗区、竹子储存库、饲料准备室、饲料储存库、监控区和医疗室等。
- ◆ **赛车博物馆** - 旅游局辖下的澳门大赛车博物馆于2021年6月1日正式开幕，扩建后的澳门大赛车博物馆楼高四层，总建筑面积较之前的大赛车博物馆增加六倍至约16,000平方米，为参观者提供澳门格兰披治大赛车相关知识、娱乐、休闲和学习体验等。是次改建工程，荣获LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 新建建筑物 (建筑设计及施工类别) 金级认证。地面层设有纪念首届大赛车冠军车手专区、东望洋跑道模型及入场登记等设施；一楼焦点在澳门格兰披治大赛车早期方程式赛车及三级方程式大赛陈列展品，并设有高度还原的三级方程式模拟器；二楼为澳门格兰披治电单车大赛 (格电)，当中包括展示电单车解构装置、格电VR速感体验等；地库层将凸显澳门GT杯及东望洋大赛。
- ◆ **永利皇宫缆车** - 乘坐永利皇宫的观光缆车，游客可于28米的高空俯瞰表演湖及路氹的迷人景观。每个缆车车厢可载客6人，以顺时针方向围绕表演湖运行，每当游客经过表演湖的北面及南面时，壮观的金龙便会以灯光效果欢迎游客，而特别订制的音响系统更会为游客介绍表演湖的舞动喷泉表演，以及路氹城区的璀璨美景。

珠海

- ◆ **会同古村** - 百年会同，大学小镇，走进会同阅古今。会同村位于珠海高新区唐家湾镇西南部，是珠海保存最完好的古村落，至今已有将近三百年的历史。在飞速发展的经济特区当中，它依旧保持着古朴、优雅与宁静，一条条青砖瓦路 弯弯曲曲至凤凰山的深处，好似远离尘嚣“世外桃源”。在这里，汉服拍摄成为了一种别样的体验。身着华丽的汉服，穿梭在古村的街巷之间，仿佛穿越到了古代的会同，与古人共舞。每一处景致，每一块砖瓦，都成为了最佳的拍摄背景。
- ◆ **珠海达芬奇航空太空中心** - 成为有名的科普基地，同时得到「中国航天基金会航天科普教育基地」、「广东省爱国主义教育基地」、「广东省科普教育基地」、「广东省全民国防教育基地」的称号。还成为首批「全国智慧旅游沉浸式体验新空间培育试点项目」，是一个集研学、科普、旅游为一体的综合展览乐园。珠海太空中心面积达4.2万平方米，相当于超过4个标准足球场，是中国第一个超大型太空展览馆。中心内有八大展区，分别是序厅、空间站核心区、航天展区、航空展区、国防展区、无人装备展区、元宇宙展区，以及专题展区，由中国航展主办单位支持建设。中心的核心展品是1:1还原的“天宫”空间站模型，包括天和核心舱、问天实验舱和梦天实验舱。参观者可以进入舱内，近距离观察航天员的工作区、生活区、睡眠区和出舱口，真实感受太空生活环境。
- ◆ **珠海长隆飞船乐园** - 乐园拥有超过30种游乐设备，创新性地推出了任务手环玩法，通过高新技术和沉浸式游乐场景设置，增强游客与游乐设施以及自然科学知识间的互联，让游客通过完成游戏化任务，获得前所未有的探险体验。长隆飞船乐园在试运营阶段即创下七项世界纪录，其中“百慕大历险”项目获得第30届全球主题娱乐协会 TEA 颁发的西娅奖“年度杰出成就奖”。2024年11月19日，长隆飞船乐园荣获第31届全球主题娱乐协会 TEA 颁发的西娅奖“年度杰出成就奖”——最佳海洋类主题公园奖项。

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Huitong Ancient Village
会同古村



Zhuhai Aerospace Land
珠海达芬奇航空太空中心

SCHEDULE

D1

DEPARTURE (MOB/D) HONGKONG ZHUHAI

Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge*
(By Public Shuttle)

☒ Huitong Ancient Village

- Lawn Afternoon Tea (Including Camping Snacks)
- Experience Hanfu Dressing for Kids
- Traditional Cultural Experience

(sugar painting or straw weaving or shadow puppetry or traditional Grilled Pot Tea.

Remark: Activities are subject to change based on the actual arrangement)

☒ Love Post Office

- Sea Exploration (With Sand Digging Tools)

D2

ZHUHAI (B/L/D)

☒ Zhuhai Aerospace Land

☒ Fruit Orchard: Seasonal Fruit Picking

☒ Luxury Cruise Tour To View The Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge

D3

ZHUHAI (B/L/-)

☒ Zhuhai Chimelong Spaceship Park

☒ Penguin Hotel Lunch Buffet

D4

ZHUHAI MACAO (B/L/-)

☒ Macao Giant Panda Pavilion

☒ Grand Prix Museum

☒ Wynn Palace Cable Car

D5

MACAO DEPARTURE (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

★ Zhuhai Dinner - Congee-based hotpot Cuisine

★ Zhuhai Lunch - Cantonese Dim Sum Cuisine

★ Zhuhai Dinner - Seafood feast

★ Zhuhai Lunch - Penguin Hotel buffet

★ Zhuhai Breakfast - Spaceship Hotel buffet

★ Macau Lunch: Portuguese-style meal



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Zhuhai Poltton International Service Apartments or similar class x2 Nights

✓ Chimelong Spaceship Hotel or similar class x1 Night

✓ Grand Dragon Hotel or similar classes x1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

MACAO

- ◆ **Macao Giant Panda Pavilion** - Nestled against a hill side in Seac Pai Van Park in Coloane in a fan-shaped layout of about 3,000m², Macao Giant Panda Pavilion is designed to take advantage of combining the terrain's natural undulations with the architectural characteristics. The pavilion comprises two 330m² indoor activity quarters and a 600m² outdoor yard for the inhabitation of the giant panda and a 900m² indoor exhibit area. Two viewing paths of different elevations align along the front edge of the fan-layout indoor activity area, accessible to two streams of visitors. Internal facilities include a logistics centre with panda dens, bamboo-washing and storage quarters, feed preparation room, feed warehouse, control centre and veterinarian clinic, etc. The Macao Giant Panda Information Centre and Macao Giant Panda Gift Shop are situated inside the park too. The Macao Giant Panda Information Centre is a two-story building featuring multifunctional video rooms, exhibition areas, reading corners and network interactive areas. Intended as a platform for promoting public understanding of giant panda, it also hosts, among other activities, exhibitions and interest classes on a regular basis, in addition to providing information about giant panda.
- ◆ **The Macao Grand Prix Museum** - The Museum is designed for visitors to learn more deeply about the Macao Grand Prix (MGP) while enjoying the informative entertainment and leisure experience. The remodeling construction project is accredited with the gold standard of the green building certification Leadership in Energy and Environmental Design (LEED). The ground floor features a themed zone in memory of the winner in the first edition of MGP, Guia Circuit model, visitor registration counter and so forth. On the first floor, formula race cars from the early editions of MGP and other Formula 3 exhibits are the focus, including the close-to-reality Formula 3 simulator. The second-floor zone spotlights Macau Motorcycle Grand Prix, with deconstructed motorcycle display and virtual reality motorcycle racing, among other highlights. The basement zone sheds limelight on Macau GT Cup and Guia Race.
- ◆ **Wynn Palace Cable Car** - The SkyCab is the best way for tourists to enjoy a ride overlooking Cotai and the Performance Lake from 28m up. The SkyCab seats six guests per cab, moving clockwise around the lake. Majestic golden dragons "greet" the tourists with lighting effects as they pass the north and south sides of the lake while a custom-designed audio system describes the breathtaking vista, from the Performance Lake with its dancing fountains to the Cotai landscape beyond.

ZHUHAI

- ◆ **Huitong Ancient Village** - Centennial Huitong, university town, into the ancient and modern. Huitong Village is located in the southwest of Tangjiawan Town, Zhuhai High-tech Zone. It is the best-preserved ancient village in Zhuhai, with a history of nearly 300 years. In the rapid development of the special economic zone, it still maintains the primitive simplicity, elegance and quiet, a green brick road winding to the depths of the Phoenix Mountain, as if far away from the noisy "paradise".
- ◆ **Zhuhai Aerospace Land** - The newly relocated and upgraded Zhuhai Aerospace Land is now officially open, making it the largest national aerospace education hub in the country! The Centre features three main exhibition halls that highlight China's achievements in aerospace, aviation, and military development: Aerospace Hall—Experience a 1:1 scale model of Tiangong space station model, feel the "floating" visual effect, and explore the work of astronauts. The exhibit also highlights various projects, offering insights into China's space development history! Aviation Hall—Discover China's aviation development, showcasing the J-20 stealth fighter. You can also take on the role of a pilot and experience flying the C919 commercial airliner simulator! National Defense Hall—Explore military equipment such as the 99A tank, amphibious assault vehicle, and Jiaolong submersible. There are VR interactive games where you can virtually operate a Mars rover, a VR rocket launcher, or even a Fighter jet cockpit.
- ◆ **Chimelong Spaceship Park** - is a large indoor theme park in Zhuhai, China, part of the Chimelong International Ocean Tourist Resort. It's known for its immersive, science-based experiences blending marine life exhibits, outer space themes, and entertainment. The park features 15 themed areas, unique attractions like the "Deep Sea Submarine" and "Bermuda Storm" 5D theater, and showcases over 150,000 marine creatures across 400 species.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.